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Op 19 juni 2014 ontvingen wij  vragen van de fractie CDA over het bovengenoemde onderwerp. Hieronder treft 
u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord. 
 
Vraag: 
Kunt u ons inlichten over de stand van zaken voor wat betreft de bereidheid van de schoolbesturen om de 
verantwoordelijkheid te nemen voor de exploitatie en het beheer van de te bouwen brede scholen? 
 
Antwoord: 
In de werkgroep Exploitatie & Beheer wordt door de gezamenlijke gebruikers gewerkt aan de totstandkoming 
van respectievelijk een beheerplan en een beheerovereenkomst voor de brede scholen Kameleon te Goirle en De 
Vonder te Riel. De besturen van de Stichting Katholiek Basisonderwijs Goirle en de Stichting Het Groene Lint 
hebben inmiddels de bereidheid uitgesproken de exploitatie en het beheer van de brede scholen op zich te 
nemen. 
 
Vraag: 
Heeft u al een definitieve toezegging van de kinderopvangorganisaties voor het huurcontract met een looptijd 
van 5 jaar? 
 
Antwoord: 
Binnen het in gang gezette traject is er voor gekozen eerst overeenstemming met de schoolbesturen te bereiken 
over de exploitatie en het beheer van de brede scholen. Vervolgens zijn via de totstandkoming van het 
beheerplan de exploitatiekosten van de afzonderlijke gebruikers in beeld gebracht. Tezamen met de huurprijs 
vormen deze kosten de grondslag op basis waarvan de kinderopvangorganisaties moeten beoordelen of het 
rendabel is de kind functies in de brede school te exploiteren. Het overleg over het huurcontract vindt 
momenteel plaats.  
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Vraag: 
Heeft u al definitieve afspraken over het incorporeren van de beoogde kindfuncties in de Kameleon? 
 
Antwoord: 
Zie beantwoording vorige vraag.  
 
Vraag: 
Wat zijn de financiële consequenties van het niet gezamenlijk aanbesteden, de meerkosten van het bouwen van 
Kameleon en De Vonder als afzonderlijke projecten? 
 
Antwoord: 
Dit heeft geen meerkosten tot gevolg. Bij het beschikbaar stellen van het bouwkrediet is een eventueel 
synergievoordeel immers niet ingerekend. 
 
Vraag: 
Bent u met ons van mening dat de actualiteit ons vraagt de onderliggende kengetallen nog eens kritisch te 
bezien om risico op 'bouwen voor leegstand' te beperken, zeker nu de voorbereidingskosten oplopen zonder 
zekerheid op het beoogde resultaat? 
 
Antwoord: 
Neen. De vigerende ontwikkeling van het leerlingenaantal van basisschool Kameleon geeft geen aanleiding tot 
inzichten die anders zijn dan de standpunten en/of de informatie die ten tijde van de voorbereiding van het 
voorstel over de aard, de omvang en het krediet van de vervangende nieuwbouw in oktober 2013 zijn 
gepresenteerd. Op basis van de thans bekende gegevens zullen op 1 oktober 2014 147 leerlingen zijn 
ingeschreven. Dit aantal bevestigt de verwachtingen en is geheel in overeenstemming met de 
meerjarenprognose die is gehanteerd ten tijde van vermelde besluitvorming. 
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